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Precision healthcare involves delivering personalized healthcare tailored to an individual's 

unique genes, lifestyle, or preferences. This is achieved through disease risk detection, 

evidence-based intervention, and multidisciplinary team collaboration. An upcoming event will 

bring together innovators, experts, scholars, and stakeholders from the United States, Japan, 

and Taiwan to present the latest advances in healthcare technology. The event will also explore 

the rapid evolution and integration of AI technology in educational settings, focusing on how 

these powerful tools can enhance teaching and learning experiences in nursing. The goal is to 

prepare future nurses for the new era of precision healthcare and to achieve quality nursing 

care in preventive care, health promotion, and optimization. 

精準健康照護意指依據個人獨特的基因、生活型態或喜好，透過偵測疾病風險、

以實證為基礎之介入、跨專業團隊合作，提供個別化的健康照護，本研討會將會集來

自美國、日本、台灣三國之創新者、專家、學者和利益相關者，深入探索健康照護科

技的最新進展，探討人工智慧科技在護理高等教育的快速發展和整合，並關注如何運

用科技工具培育人才，提升護理學生的學習成效，因應精準健康照護新時代，達到預

防保健、健康促進與優化的護理照護品質。 

1. Date: 

March 18, 2025 

2. Time: 

8:30 a.m.-12:00 p.m. 

3. Venue: 

No. 100, Shih-Chuan 1st Rd., San-Min Dist., Kaohsiung City 80708, Taiwan 

B1 Floor, Conference Hall, First Teaching Building, Kaohsiung Medical University 

(KMU) 

4. Organized by 

College of Nursing, KMU 

School of Nursing, KMU 

The Master Program of Long-term in Aging, KMU 

  Sin-Sim Nursing Foundation 

5. Participant: 

All researchers, teachers, and students related to nursing and long-term care departments 

in universities and colleges, as well as healthcare staff in various healthcare units and 



institutions.  

6. Contact information: 

Mr. Lee Ming-Tsung 

Email: mitsle@kmu.edu.tw; TEL: 886-7-312-1101 ext. 2636 



Agenda                      Master of Ceremony: Shih-Chun Lin  

Time Topic Speaker Moderator 

8:30-9:00 Registration 

9:00-9:13 Opening Remarks 

President Ming-Lung Yu  

Senior Vice President Fan-Hao Chou 

Dean Bih-O Lee 

President Joycelyn Chang 

09:13-09:15 Group Photo 

9:15-10:05 

The Application and 

Development of Smart 

Technology in Nursing Practices

智慧科技與護理實務之應用與發

展 

Chien-Jen Chen 

Experienced nurse 

executive, USA 

Professor Yi Liu 

10:05-10:15 Q & A 

Assistant 

Professor Shih-

Chun Lin 

10:15-10:30 Coffee Break 

10:30-11:00 

Utilizing Information and 

Communication Technology 

(ICT) in Nursing Education 

資通訊科技於護理教育之應用 

Kumi Kasai  

Associate Professor, 

Department of Nursing, 

Ibaraki Prefectural 

University of Health 

Sciences, Japan 

Professor Shu-

Yuan Lin 

11:00-11:45 

The Intelligent Innovation in 

Nursing Diagnosis and Treatment 

Education: From the Viewpoint 

of Holistic Health Care 

從全人健康照護觀點談護理診療

思辨教育之智慧創新 

Yao-Mei Chen 

Associate Professor, 

School of Nursing, 

KMU, Taiwan 

Professor Hsin-

Tien Hsu 

11:45-12:00 Q & A 

Assistant 

Professor Shih-

Chun Lin 

12:00 Closing Remark 

 



Speakers Introduction (sorted by order of presentation) 

  Ming-Lung Yu 

President, KMU, Taiwan. 

Chair Professor, College of Medicine, KMU, Taiwan. 

Fan-Hao Chou 

    Senior Vice President, KMU, Taiwan. 

    Distinguished Professor, College of Nursing, KMU, Taiwan. 

    Director, Sin-Sim Nursing Foundation, Taiwan. 

Bih-O Lee 

Dean and Professor, College of Nursing, KMU, Taiwan. 

Executive Director, Sin-Sim Nursing Foundation, Taiwan. 

Joycelyn Chang 

President, Sin-Sim Nursing Foundation, Taiwan. 

Chien-Jen Chen 

    Experienced nurse executive, USA. 

Yi Liu 

Professor, School of Nursing, KMU, Taiwan. 

Director, Master's Program in Nursing, KMU, Taiwan. 

Kumi Kasai 

Associate Professor, Department of Nursing, Ibaraki Prefectural University of Health 

Sciences, Japan. 

Shu-Yuan Lin 

    Professor, School of Nursing, KMU, Taiwan. 

Yao-Mei Chen 

    Associate Professor, School of Nursing, KMU, Taiwan. 

Hsin-Tien Hsu 

    Chair and Professor, School of Nursing, KMU, Taiwan. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Transportation 

 

Direction 

Plane 

From Kaohsiung International Airport, take a taxi for approximately 30 minutes to the 

campus. Alternatively, take the red-line MRT uptown to Houyi Station. It takes approximately 

15 minutes to the campus by foot. 

Rail 

From the Kaohsiung Railway Station, take a taxi for approximately 5 minutes to the campus 

or the red-line MRT uptown to Houyi Station. It takes approximately 15 minutes from the 

Houyi Station to the campus by foot. 

High Speed Rail 

From the Zuoying Station, take the red-line MRT downtown to Houyi Station. It takes 

approximately 15 minutes from the Houyi Station to the campus by foot. Cabs are available 

at the Zuoying Station. 

Driving 

From Northern Taiwan, follow the National Highway No.1 south to the Dinjin Exit. Turn left 

and follow Mintsu (Mingzu) Road to Tongmeng Road. Turn right at the intersection and drive 

west for a short distance. The entrance of the KMU will be on your left, across from a small 

park. 

Alternatively, follow the National Highway No.1 south to Jiouru (Jiuru) Exit. Follow Jiouru 

(Jiuru) Road to Zihyou (Ziyou) Road. Turn right at the intersection to the entrance of the 

university, just north of the main entrance to KMU Hospital. 

  



交通指引 

 

 火車高雄站後站出口距本校約兩公里，車程約 5分鐘。 

 小港機場轉搭計程車約 30 分鐘。 

 開車沿中山高速公路南下， 

o 下「鼎金交流道」於民族路左轉，再於同盟路右轉，即達本校。 

o 下「九如交流道」沿九如路往火車站方向，於自由路右轉，遇同盟

路右轉，即達本校。 

 高鐵車站轉搭計程車約 17 分鐘，沿大中路於自由路右轉，再於同盟路左轉即達

本校。 

 高捷車站轉搭捷運接駁公車，由後驛站出入口 2搭乘紅 29 接駁車，即達本校。 

停車資訊 

 本校第一、第二來賓停車場：在附設醫院內，由自由路進入，費用每小時 30 元

計(30 分鐘內以 15 元計,超過 30 分鐘以 30 元計)，第一來賓停車場地面有機車

停車場，費用每次 20 元計。 

 同盟路上路邊收費停車格。 

 

http://www.krtco.com.tw/b-map/R12.html

